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Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László úr ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. §-a és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II. 24 .) OGY
határozat 124 . §-a alapján

„Milyen megoldási lehetőségei vannak Nagylaknak? ”

címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani dr. Seszták Miklós nemzeti
fejlesztési miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint Csongrád megye 4 . választókerületének egyéni országgyűlési képviselője fordulok
Önhöz írásbeli kérdésemmel . A választókerületem mind a 19 települését — ahogy a térség
egészét is — jelentősen érintette az M43-as autópálya megépítése . A beruházás azonban
Nagylak esetében egy nem várt, súlyos problémát is felvetett, amelyr ől Gyarmati András, a
település polgármestere részletesen tájékoztatott.
A polgármester úr tájékoztatása szerint, a nyár folyamán végzett forgalomszámláláso k
egyértelműen kimutatták, hogy az autópálya megépítése nemhogy csökkentette, hanem
jelentősen növelte a településen áthaladó kamionforgalmat . A 4451-es főúton naponta
megközelít ő leg 600 darab kamion halad át, holott a tervek szerint az autópálya megépítése
után mindössze 25-30 darabra számítottak a településen . A nyilvánvaló közlekedésbiztonsági
kockázatok mellett az út a terhelési képessége sem bírja a kialakult forgalmi helyzetet ; az
útpadkák eltűntek, az út mentén található házakban pedig élhetetlen állapotok uralkodnak ,
errő l személyesen is meggyőződtem .
Kérdezem Tisztelt Miniszter urat, hogy milyen megoldási lehet őségek vannak a kialakult
helyzet minél gyorsabb és hatékonyabb kezelésére ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2015 . december
Tisztelettel :

Lázár
Fidesz-Magyar Polgllr1 Szövetség
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